
721272

Samenvatting vergadering Adviesgroep Kwaliteit

10 februari 2021

Aanwezig: IEENESECNN, IEEE INN, IE

BES, BEEEI. Verhinderd: IESE.

1.

5.

Samenvatting en actiepunten vergadering 3 februari

Alle actiepunten zijn opgepakt.

Uitwassen / verwijderen swabs

De discussie over de aanvullende adviesaanvraag van de Dienst Testen, die tijdens de

vergadering van 3 februari reeds met een deel van de Adviesgroep is gevoerd, wordt afgerond,

resulterend in het bijgaande advies aan de Dienst Testen.

Data CoroniT

Van de Dienst Testen is een rapport met specificaties van CoronlIT ontvangen. Geconcludeerd

wordt dat dit rapport zeer technisch van aard is en vrij gespecialiseerde expertise vergt om goed

te kunnen doorgronden. Daar komt bij dat het er niet alleen om gaat welke data in CoronIT

kunnen worden verwerkt, maar vooral ook om welke data daadwerkelijk worden verwerkt. Van

belang is daarbij ook de frequentie en mate van nauwkeurigheid waarmee dit gebeurt. Aan data

die slechts incidenteel of door maar een beperkt aantal partijen wordt ingevuld, hebben we niet

zoveel. Het rapport geeft hierin geen inzicht.

De Adviesgroep discussieert opnieuw over de meest basale data die nodig zijn om een systeem

van continue kwaliteitsborging op te zetten: percentage positief/negatief/undetermate, type test

(PCR/Ag/anders). EEE wijst erop dat dat de GGD-GHOR ook met dashboards werkt. Er worden

data verzameld in tableaus. Zijn lab heeft toegang tot hun eigen tableau. Het systeem is vaak

overbelast waardoor het lastig is grotere tableaus te analyseren, maar het is de moeite waard te

onderzoeken of deze data op grotere schaal gebruikt kunnen worden voor kwaliteitsborging.

Duidelijk wordt dat niet alle labs van het bestaan van de mogelijkheid weten dan wel er toegang

tot hebben. Besloten wordt voor volgende vergadering of een van zijn collega’s

te vragen een toelichting op dit systeem te geven.BE zet deze vraag uit {actie 325). Mocht dit

lukken, zal ook geprobeerd JERE bij deze sessie aan kan sluiten (actie[JEXEEN.

Stand van zaken rondzending antigeentesten

Geen hijzonderheden.

Wat verder ter tafel komt

BES stelt de vergaderfrequentie aan de orde. Vaak komen dezelfde onderwerpen terug op de

agenda, is het nodig elke week te vergaderen? JERE geeft aan dat zij 16 februari een

afstemmingsoverleg metBEY enBES cet. Zij zal dit punt hier in mee nemen. Meer in het

algemeen geldt dat de Adviesgroep zich bij aanvang van de werkzaamheden initieel

gecommitteerd heeft voor een periode tot en met februari. Dat betekent dat binnenkort hoe dan

ook gesproken moet worden over de periode daarna. Dit onderwerp wordt geagendeerd voor de

volgende vergadering (agenderen).


